
Zpráva o činnosti TJ Sokol Jablonec nad Jizerou, z.s. za rok 

2023 

 

Vážené dámy, vážení pánové, vítám Vás na valné hromadě 

delegátů TJ Sokol Jablonec n. J. Rovněž vítám našeho hosta, 

místostarostu Města Jablonec nad Jizerou pana Tomáše Adámka.  

Ve své zprávě bych chtěl krátce zhodnotit tělovýchovnou a 

hospodářskou činnost i další hlavní aktivity naší tělovýchovné 

jednoty za hodnocené období. Činnost oddílů zhodnotí následně 

ve svých zprávách předsedové jednotlivých oddílů, případně jejich 

pověření zástupci.  

 

TJ Sokol měla k 31.12.2023   315 členů . 

Z toho dospělých:        220  

 Členů do 14 let:     80  

 Členů do 19 let:    15  

 

Sportovní činnost byla tak jako v minulých letech realizována        

v 7-mi oddílech. 

 

Oddíly:  - kopaná 

  - lyžování 

  - stolní tenis 

  - tenis 

  - skibobisté 

  - asociace sportu pro všechny včetně rekreační odbíjené,    

    nohejbalu, florbalu a möllky 

  - turistika 

 

 Z výčtu sportů a pohybových aktivit vyplývá, že náš 

spolek zůstává i nadále největší zájmovou organizací v Jablonci 

nad Jizerou, a že o sportovní vyžití je ve městě stále zájem. 

 Prostředky na činnost v roce 2023 jsme zajišťovali jednak 

z vlastních zdrojů (pronájem skiareálu Kamenec, provoz 

ubytovny, pronájem sportovišť, sběr šrotu), ale v poslední době 



zejména prostřednictvím dotací, kdy na dotacích získala naše TJ 

462.000,- Kč. Hlavním sponzorem i nadále zůstává Město 

Jablonec nad Jizerou, dále kraj Liberec, agentura NSA, případně 

drobní sponzoři z řad fyzických osob, či od podnikatelských 

subjektů. 

 

TJ zaměstnává na hlavní pracovní poměr 1 pracovnici, která má 

v TJ pracovní náplň, jako správcová ubytovny, uklízečka a 

pokladní. Ostatní činnosti jsou realizovány formou dohod o 

provedení práce případně dohodou o dílo. Jedná se hlavně o 

jednatele, trenéry, cvičitele a pracovníky podílející se na údržbě 

zařízení TJ. V roce 2023 bylo v TJ zaměstnáno formou DPP 14 

zaměstnanců, údržba fotbalových hřišť byla řešena smlouvou o 

dílo s firmou FH Gear, s.r.o., účetnictví a mzdové podklady 

zpracovává pro TJ firma Bilanční, s.r.o. z Vysokého nad Jizerou. 

 

Výbor TJ se v r. 2023 sešel 6 x, kdy řešil problematiku plnění a 

změn v rozpočtu TJ, vztah s nájemcem Ski areálu fi. Snowhill 

Jizera s.r.o., podmínky ukončení nájemní smlouvy s firmou 

Snowhill Jizera a odkup věcí movitých v areálu Kamenec. Dále 

provoz ubytovny, částečnou rekonstrukci ubytovny, nákup nového 

zařízení do ubytovny a běžné provozní výdaje spojené s chodem 

TJ.  

 

Hospodářská činnost 

 

Hospodářská činnost TJ v roce 2023 byla zisková, přestože zisk 

z pronájmu areálu Kamenec byl nulový. Nájemné za areál bylo 

dodatkem pro sezónu 2022/2023 stanoveno procentem z tržby při 

dosáhnutí minimální tržby ve výši 4.000.000,- Kč, fixní částka za 

nájemné nebyla stanovena. Bohužel zimní sezóna v areálu 

neproběhla jak z důvodu klimatických, tak z důvodu 

dlouhodobého neinvestování do technologie zasněžování dobře a 

stanovená výše minimální tržby nebyla dosažena. Ziskovost 

našeho hospodaření v roce 2023 byla dosažena díky dobrým 



výsledkům ubytovny. Jak jsem uvedl již ve zprávě za rok 2022, 

ukázalo se jako velmi dobré rozhodnutí, že se TJ zapojila do 

ubytování uprchlíků z Ukrajiny. Pravidelné platby z Libereckého 

kraje za ubytované uprchlíky a zároveň udržení běžného 

ubytování dělníků zvýšilo násobně tržby. Takže naše ubytovna 

dosáhla zisku cca 600.000,- Kč i přes započítání nákladů do 

částečné rekonstrukce v ubytovně. Za to, že se povedlo ubytovnu 

částečně zrekonstruovat i za provozu a za to, že naše ubytovna má 

velmi dobré hodnocení na portálu MegaUbytko.cz, kde 

inzerujeme, patří dík paní Novotné. Výkonný výbor již v roce 

2021 nastavil zásadní strategii pro své volební období, která 

spočívá ve dvou bodech. Za prvé udržet provoz všech oddílů a 

zabezpečit základní potřeby pro jejich fungování. Za druhé 

případně vydělané peníze šetřit na vyřešení mnohaletého 

problému s fungováním lyžařského areálu Kamenec. Myslím, že 

oba tyto body byly v roce 2023 dodrženy.  

 

Sportovní činnost 

 

 

 V oblasti sportovní činnosti bych vyzdvihl zejména nárůst 

počtu dětí a mládeže v naší organizaci. Myslíme si, že toto by měl 

být hlavní cíl naší TJ, tedy podpora sportovní činnosti dětí z naší 

obce a přilehlého okolí. V roce 2023 došlo k nárůstu dětí v naší 

organizaci z důvodu zahájení Cvičení pro děti ve věku 3-5 let 

v oddíle ASPV, mladší přípravky v oddíle kopané a nově i dětí 

v oddíle stolního tenisu. Za toto patří především dík všem 

trenérům, kteří se dětem a mládeži věnují. 

 

 Z uvedeného krátkého hodnocení vyplývá, že sport a 

tělovýchova má v Jablonci nad Jizerou budoucnost a je nedílnou 

součástí společenského dění ve městě. Vyřešením dlouhodobého 

problému s provozem ve Ski areálu Kamenec a prohloubením 

spolupráce s Městem Jablonec nad Jizerou by mělo dojít ke 



stabilizaci financí a tím i možnosti větší podpory pro naše 

sportovce a k postupné modernizaci našich sportovišť.  

 

 

 

 Závěrem zprávy bych chtěl poděkovat všem sportovcům 

naší TJ za úspěšnou reprezentaci naší TJ a města Jablonce nad 

Jizerou. Dále bych chtěl zejména poděkovat trenérům, cvičitelům, 

rozhodčím a funkcionářům za obětavou a v současné době 

veřejností stále málo doceněnou práci. Zaměstnancům TJ za 

činnost zajišťující ekonomickou existenci TJ a všem řadovým 

členům naši TJ za přízeň, kterou demonstrují příslušnost 

k tělovýchově v Jablonci nad Jizerou.  TJ si uvědomuje, že 

základem pro rozvoj sportu v našem městě, je zejména spolupráce 

s Městem Jablonec nad Jizerou. Proto tímto děkuje městu za 

spolupráci, jak v oblasti financování, tak za materiální pomoc.  

       

 

 

Děkujeme za pozornost       Místopředseda TJ Nechanský Jan 

 

 

        Jednatel TJ          Patočka Jaromír 


